

# Cataract Controversies

## Controverse sur la cataracte

Saturday, June 24 | 1030–1200 | Metro West  
 Samedi 24 juin

### **Target Audience - Groupes cibles**

This educational activity is intended for general ophthalmologists, specialists, residents, medical students, and allied health personnel who are engaged in the diagnosis and treatment of eye diseases.

Cette activité de formation s'adresse aux ophtalmologistes généralistes et spécialistes, aux résidents, aux étudiants en médecine et au personnel des professions connexes de la santé engagés dans le diagnostic et le traitement des maladies oculaires.

### **Objectives - Objectifs**

To provide education and discussion surrounding some of the more controversial subjects pertaining to cataract surgery and its implications now and for the future.

Les participants seront invités à se renseigner et à échanger sur certains aspects plus controversés de la chirurgie de la cataracte et ses implications immédiates et futures.

### **Moderators - Animateurs**

Rosa Braga-Mele, Lindsay Ong-Tone

1030	Welcome
1031	NSAIDs in Cataract Surgery: Yes or No <b>J. Gohill</b>
1040	Alternatives to dilating drops for Cataract Surgery <b>L. Ong-Tone</b>
1049	Pupil Expansion Rings: Should we use them and how? <b>H. Climenhaga</b>
1058	Discussion
1108	Silicone IOLs for Uveitis/Challenging cases: Best Choice? <b>J. Gohill</b>
1117	Acrylic IOLs for Uveitis/Challenging cases: Best Choice? <b>T. Rabinovitch</b>
1126	IOL issues around corneal transplant patients <b>G. Rocha</b>
1135	The Economics and Manpower of Cataract Surgery <b>F. Law</b>
1144	Discussion
1200	Lunch in Exhibit Hall